



Le 24 septembre 2021

INVITATION
Assemblée Générale, jeudi 28 octobre 2021
A Xanthi Grèce,

A l'attention des Présidents et délégués des fédérations du CMLA,

Le Comité Méditerranéen des Luttons Associées est heureux de vous inviter à l'Assemblée Générale du CMLA qui se tiendra à Xanthi en Grèce durant le championnat de la Méditerranée.

Nous vous attendons le **jeudi 28 octobre 2021 à 18h00** à l'Hotel Z Palace
Adresse Hotel Z Palace, Georgiou Kondili 0, Xanthi
<http://www.zpalace.gr>

Nous commencerons par un instant café et à l'issue de la réunion vous êtes convié à un repas au restaurant de l'hotel pour un moment convivial.

Pour une bonne coordination, nous vous remercions de bien vouloir confirmer votre présence et le nombre de personnes avant le 20 octobre à : cmlalutte@outlook.fr / didier.sauvaire@wanadoo.fr

Dans l'attente de vous retrouver, nous vous prions d'agréer Mesdames et Messieurs les Présidents à nos salutations distinguées.

Très cordialement.

Pedro Silva
Président

Didier Sauvaire
Secrétaire Général



September 24, 2021

INVITATION General Assembly

At the attention of CMLA federation's Presidents,

The Mediterranean Committee of Associated Wrestling is pleased to invite you to the General Assembly of the CMLA which will be held in Xanthi in Greece during the Mediterranean Championship.

We are waiting for you on Thursday 28 October 2021 at 6:00 p.m. at the Hotel Z Palace
Address Hotel Z Palace, Georgiou Kondili 0, Xanthi
<http://www.zpalace.gr>

We will start with coffee time and at the end of the meeting, you are invited to a lunch at the hotel's restaurant to share a pleasant moment.

For a good coordination, we would be grateful if you would confirm your attendance and the number of person before October 20 at : cmlalutte@outlook.fr / didier.sauvaire@wanadoo.fr

While waiting for coming together again, yours faithfully.

Best regards.

Pedro Silva
Président

Didier Sauvaire
Secrétaire Général